

Date: 19/02/2025

ALG/CO/11/2025

التاريخ: 2025/02/19

Dear/Boursa Kuwait Company Greeting,

Subject: Supplementary Disclosure - Board of
Directors Meeting of Ali Alghanim Sons
Automotive Co. (K.S.C.P)

With reference to the above subject, and according to requirements of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaws of law No.7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulating securities activities and its amendments, we would like to attach the Appendix No. (12) "Supplementary Disclosure Form".

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين تحية طيبة وبعد،

الموضوع: إفصاح مكمل - موعد اجتماع مجلس إدارة شركة أولاد على الغانم للسيارات (ش.م.ك.ع)

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ووفقاً لمتطلبات الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته، نود أن نرفق لكم الملحق رقم (12) " نموذج الإفصاح المكمل".

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والإحترام،



Yousef Abdullah Al Qatami ي Vice Chairman & CEO

يــوســـف عـبـدالله الـقـطـامـ نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي



نموذج الإفصاح المكمل

Supplementary Disclosure Form

2025/02/19		التاريخ / Date
Ali Alghanim Sons Automotive Co. (K.S.C.P) - ALG	شركة أو لاد علي الغانم للسيارات (ش.م.ك.ع) - الغانم	اسم الشركة المدرجة Name of listed Co
Board of Directors Meeting	موعد إجتماع مجلس الإدارة	عنوان الإفصاح Disclosure Title
2025/02/17		تاريخ الإفصاح السابق Previous Disclosure Date
We would like to inform you that the Board of Directors of Ali Alghanim Sons Automotive Company (ALG) will discuss amending the company's memorandum and articles of association, in its meeting which decided to be held on Thursday 20/02/2025 at 01:00 pm.	نود إخطاركم بأن مجلس إدارة شركة أو لاد علي الغانم السيارات (الغانم) سيقوم بمناقشة تعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة، وذلك في اجتماعه المقرر انعقاده يوم الخميس القادم الموافق 2025/02/20 في تمام الساعة 01:00 ظهراً.	التطور الحاصل على الإفصاح Developments that occurred to the disclosure
No Impact	لايوجد	الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد) The financial of the occurring developments (if any)
The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed care of a prudent person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.	يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للاوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح بأو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعهما الإلكتروني، أو نتيجة إستخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.	